
KRATEK POMENEK Z BOGDANOM BRADAČEM

Prednost dajem kvaliteti življenja
Čestitamo k izvolitvi za predsednika občin-

ske skupščine! Kako komentirate svojo izvo-
litev?

Iskreno povedano še vedno sem presene-
čen. Nisem računal na izvolitev. Zelo sem
cenil sposobnosti in delo svojega sokandidata.
Delegati so se odločali po svoji presoji.

Kakšni so vaši vtisi?
Neposredno po izvolitvi sem bil deiežen

čestitk z vseh strani in od vseh strank. Prepri-
čan sem, da so bile iskrene. Upam, da bom
s pomočjo delavcev občinskih strokovnih
služb, s podpredsednikom in predsedniki zbo-
rov ter delegati in izvršnim svetom uspešno
opravljal zaupano dolžnost in da bomo kos
tudi začetnim težavam.

Kako ocenjujete to prvo zasedanje občin-
ske skupščine?

Težko bi rekel ali je bilo dobro ali ne.
Smatra pa, da bo nedvomno tudi na zaseda-
njih skupščine prihajalo do neskladij, tudi

strankarskih. Ne bi pa želel, da so ta neskladja
le zgolj zaradi dostikrat nepotrebnih nasproto-
vanj.

Zdaj ste župan vseh občanov viškorudniške
občine, kako se lotiti dela?

Ob pojavljanju konkretnih problemov, ki
ne bodo politično obarvani in pogojeni mora-
mo biti v delegatskih klopeh enotni v tem, da
probleme rešujemo in rešimo v dobrobit ljudi.

In kakšno je vaše vodilo?
Po naravi sem zelen. To pa pomeni, da sem

za vsako prekomerno naseljevanje, pa ne sa-
mo v naši viškorudniški občini, temveč tudi
v Ljubljani. Ljubljanska kotlina ne prenaša
večje koncentracije naselitve. Zavedati se mo-
ramo, da bi z večjim številom prebivalcev
močno porasli komunalni in ekološki proble-
mi. Ne zavzemam se za kvantitativne rešitve,
temveč za kvaliteto življenja.

Upam, da bo do konca mandata bilanca
našega dela uspešna!


